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On kaamoksen aika, ihminen käpertyy kodin lämpöön tuikkuja tuijottamaan ja suven riemuista 

toipumaan! 

 

Samalla kuitenkin jatkuu harrastustoiminta sekä asioiden- ja toimintojen suunnitteleminen. 

 
Kuten kevään kirjeessä kerroin, on toukokuun vuosikokouksessa Oulussa esillä toimintamme 
kannalta suuria asioita, muun muassa yhdistyksen- ja aluekerhojen toiminnan 
edellytyksistä/kehittämisestä ja aluerajoista. Kokouksessa asioista käydyssä monipuolisessa 
keskustelussa käytettiin puheenvuoroja sekä yhdistyksen jatkamisen että purkamisen puolesta. 
Päätöksenä oli, että asiaan palataan vuoden 2023 vuosikokouksessa, joka pidetään 
keväällä Pohjanmaan alueella, luultavasti Vaasassa, mutta tämä varmistuu kevään koittaessa ja siitä 
sitten seuraavassa jäsenkirjeessä. 
 
Kerroin myös jäsenkehityksen seuraamisesta, se on ollut viime aikoina negatiivinen mutta nyt 
viimeisen seurantajakson aikana poistui vain 2 ja saimme 11 uutta jäsentä, hienoa ja tervetuloa! 
 

Osallistuimme omalla ”ständillä” syksyn Jyty-risteilylle ja saimme mielestäni jopa mahtavan 

huomion risteilyyn osallistuneilta niin yksityishenkilöiltä kuin yhdistysten aktiiveilta. Keskustelut 

heidän kanssaan olivat antoisia, väillä väkeä oli ruuhkaksi asti ja jaoimme n. 400 esitettä! 

  

 
Peräänkuulutin viime kirjeessä myös uutta tiedottajaa ja onnistuimme, saimme Helin Oulun 
aluekerhosta! Saimme jo vähän aikaisemmin uuden jäsenrekisterinpitäjän Eilan Uudeltamaalta. 
Heidän yhteystietonsa ovat nettisivuillamme ja myös tämän kirjeen lopussa. 



Toteutimme myös jäsenkyselyn, kiitos sihteeri Sinikalle tämän toteuttamisesta ja 

vastausten hienosta yhteenvedosta ja analysoinnista! Tässä muutamia poimintoja. 
Vastausprosentti oli 32,1 %, mikä mielestämme oli kattava. Kysymykset olivat seuraavat ja pienet 
otannat vastauksista: 

- Pidätkö tärkeänä seuraavia jäsenetuja. 
Jäsenkortti 88 %, alennukset kylpylähotelleista ja lomakohteista 86% ja kolmantena Jyty-
lehti 70%. 

- Toimintaan osallistuminen. 
39% oli osallistunut yhdistyksen/aluekerhon tapahtumiin 31% oli osallistunut aluekerhon 
vuosikokoukseen ja 27% oli ollut hallituksen jäsen. 

- Kerro ajatuksesi yhdistyksen ja aluekerhojen nykyisestä toiminnasta. 
On mukava osallistua tapahtumiin, yhdessäolo, tärkeitä toimintamuotoja, vaikka toiminta 
on vähäistä, on se tärkeää ja tarpeellista. 
Ei osaa sanoa, ei ole osallistunut, on uusi jäsen, korona ja muutenkin vähän toimintaa, pitkät 
matkat, jäseniä ei saada millään mukaan toimintaan. 
 

Miten yhdistyksen ja aluekerhojen toimintaa tulisi kehittää. 
Teatteria, konsertteja, museokäyntejä, taidenäyttelyjä, matkoja, lounastapaamisia, 
teemailtoja, digitaitoja, tietoa esim. Kela:n etuuksista… 

- Aletoimintaa varten Jytyseniorit ry:n toiminta-alue on jaettu kahdeksaan aluekerhoon 
44% ei osaa sanoa, 29% pysyttäisi rajat nykyisellään ja 14 % yhdistäisi alueita 8:sta 4:ään 

- Toiminnan jatkaminen 
pitäisikö aluekerhojen toimintaa jatkaa 61 % kyllä, 6% ei 
pitäisikö yhdistyksen toimintaa jatkaa 75 % kyllä 5 % ei 
TÄMÄ vastaus oli mielestäni yllättävä, verrattuna siihen miten on osallistuttu toimintaan, 
kohta 2! 

- Risuja/ruusuja yhdistyksen tai alekerhon hallitukselle 
Yli puolet antoi ruusuja aktiivisille toimijoille, näkee toiminnan tärkeänä ja tarpeellisena, 
toiminta kattavaa, tapahtumat mukavia 
Risuja, todella pettynyt nykyiseen toimintaan, yhdistyksen hallitus voisi virkistyä ja järjestää 
toimintaa, enemmän yhteydenpitoa jäseniin, paremmat nettisivut ja eläkeläisten etujen 
ajamista pitäisi lisätä. 

 
Sinikka Nikko laati kyselyn vastauksista yhteenvedon. Yhteenveto löytyy nyt yhdistyksen kotisivulta 
osoitteesta https://jytyseniorit.jytyliitto.net/. 
 
 
Lopuksi vielä eräs ikävä asia, jonka parissa olemme nyt työskennelleet parisen vuotta. Tämä koskee 
jäsentä, jolla on Praim-vakuutus. Yht´äkkiä meille alkoi tulemaan jäseniltämme soittoja 
vakuutuksesta, jonka vakuutusyhtiö oli ilmoittanut päättyvän. Olemme olleet asian tiimoilta useaan 
otteeseen yhteydessä Jyty liittoon ja If vakuutusyhtiöön. Liiton vaihtaessa uuteen 
jäsenrekisteriohjelmaan, heiltä menee automattisesti tieto liitosta eronneista vakuutusyhtiöön, 
vaikka olisi Jyty senioreiden jäsen ja tätä ei saa muutettua. Mutta jos säilyttää jäsenyyden omassa 
liiton yhdistyksessä maksamalla sinne eläkkeellä olevan jäsenmaksun (yleisesti 36,00€/vuosi, voi olla 
enemmänkin, koska yhdistys voi sen määrittää) säilyy liiton jäsenrekisterissä ja näin ollen saa 
säilytettyä ko vakuutuksen. Hinnan alennushan on vakuutusmaksussa huomattava, se on 59,7%!! 
Tämä pitäisi saada eläköityvien tietoon esim. oman yhdistyksen kautta.  
Meidän seniorien jäsenmaksuhan on vain 18,00€/vuosi, joten ei liene kynnyskysymys liittyä myös 
näissä tapauksissa yhdistykseemme. 



 
Tällä kerralla tuli vähän pitkä kirje, mutta halusin teidän tietävän kyselymme tulokset, jotta voitte 
pohtia kantojanne seuraavaan vuosikokoukseen, jossa yhdistyksen ja aluekerhojen tulevaisuutta 
käsitellään. 
  
Joulua odotellessa ja jouluaskareiden lomassa, kääriydytään kodin suloiseen syliin, sytytetään 
kynttilät, kaadetaan seuraksi kuumaa juomaa ja nautitaan hämärästä illasta! 
 
Kodin lämpöä, hämärän huntua 
ihminen odottaa. 
Joulun tuoksuja, talven tuntua 
tahdon toivottaa 
 
Pirkko 
 
 

 
 

PS. Tarkistathan, että Jytysenioreilla on käytössään oikea sähköpostiosoitteesi! Terveisin Heli 

PPS. Facebook teki vanhan Jytysenioreiden profiilin ylläpidosta niin raskasta, että tein meille 

uuden profiilin. Se on nimeltään Jytyseniorit (siitä puuttuu siis ”ry”, joka on varattu vanhalle 

profiilille). Profiili löytyy osoitteesta https://www.facebook.com/groups/473570271313244. 

Tervetuloa sinne!  Terveisin Heli  

https://www.facebook.com/groups/473570271313244


 

YHTEYSTIEDOT 
 

JYTYSENIORIT RY HALLITUS 

 
puheenjohtaja 
Pirkko Karttunen 
pirkkoesteri.karttunen@gmail.com  
040 539 9235 

Erkki Jääskeläinen 
erkki.jaas@pp.inet.fi 
040 585 2013 

Hilkka Kinnunen 
hilkka.e.kinnunen@gmail.com 
040 738 2843 

Harri Leinola 
harri.leinola@meili.fi 
040 010 0874 

Pirjo Andrejeff 
pirjo.andrejeff@vaasa.fi 
050 560 2124 

Anneli Mollberg   
mollberganneli@gmail.com 
040 764 0372 

Aila Väisänen 
aila.vaisanen@dnainternet.net  
040 052 0131 

Maire Jokilehto 
040 741 8469  
mairejokilehto@gmail.com 

Hilkka Mustonen 
040 658 5985 
hilkkah.mustonen@gmail.com 
 

TOIMIHENKILÖT 

 

sihteeri  Sinikka Nikko 
puh. 045 633 4407 
sinikka.a.nikko@gmail.com 

rahastonhoitaja Liisa Paavola 
puh. 050 343 7150 
liisa.h.paavola@gmail.com 

laskuttaja Aila Parikka 
puh. 0400 488871 
aila.parikka@gmail.com 
 

jäsenasiainhoitaja Eila Frisk 
puh. 040 516 9483 
eila.h.frisk@gmail.com 

tiedottaja Heli Puustinen 
puh. 040 720 7415 
helipu56@gmail.com 
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